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Zápis č. 06/2023-2024 Komisia pre školstvo zo dňa 16.05.2024 

MESTO BREZNO 

Komisia pre školstvo  

Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

 

Zápis č. 06/2023-2024 

zo zasadnutia Komisie pre školstvo MsZ mesta Brezno,  

konaného dňa 16.05.2024  

 

Prítomní : 

Mgr. Ivana Donovalová - podpredseda komisie 

p. Viera Mondlová 

Mgr. Mária Kvietková 

Mgr. Andrea Valašťanová  

Mgr. Marta Paučová – sekretár komisie 

Hostia: PaedDr. Gabriela Pravotiaková, PhD.  

Neprítomní:  

Mgr. Daniel Struhár- predseda komisie 

Mgr. Eva Skačanová 

Mgr. Martin Baxa  

 

Rokovanie viedla : Mgr. Ivana Donovalová - podpredseda Komisie pre školstvo 

Komisia je uznášania schopná.  

 

 

Program :  

1. Otvorenie 

2. Návšteva priestorov ZUŠ Krčulova 21 

3. Materiály do zastupiteľstva- prerokovanie VZN, zápis do mestskej kroniky 

4. Informácia o zápise detí do 1. ročníka ZŠ - počty zapísaných detí 

5. Rôzne 

6. Záver 

                   

 

 

MsU-2024/30-12 

Ev. č. 121819/2024/12 

 

Brezno 

17.05.2024 
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Zápis č. 06/2023-2024 Komisia pre školstvo zo dňa 16.05.2024 

K bodu č. 1  Otvorenie 

Zasadnutie komisie otvorila podpredsedníčka komisie Mgr. Ivana Donovalová, privítala 

prítomných členov komisie, oboznámila členov komisie s programom stretnutia. Členovia 

komisie nemali k programu žiadny výhrady a navrhovaný program jednohlasne odsúhlasili.  

 

 

K bodu č. 2 

Na pôde Základnej umeleckej školy Krčulova 21 členov komisie privítala PaedDr. Gabriela 

Pravotiaková, PhD.- riaditeľka ZUŠ Brezno. Najskôr pani riaditeľka poinformovala o škole- 

ZUŠ Brezno má v súčasnosti 462 žiakov. Škola začína pociťovať nedostatočné kapacity 

z hľadiska priestoru. Ideálne by bolo, keby sa podarilo urobiť nadstavbu budovy ZUŠ na 

Krčulovej ulici,  

kde by sa dobudovalo ďalších 8 tried, nakoľko záujem žiakov je veľký.  

V rámci úprav a investícií by bolo potrebné ešte odhlučniť niektoré učebne, aby sa žiaci 

navzájom nerušili, zrenovovať vykurovací systém v elokovanom pracovisku a  elektrické 

rozvody. Pani riaditeľka taktiež poinformovala členov komisie o blížiacich sa akciách, ktoré 

ZUŠ organizuje ako napríklad koncert ku dňu matiek, krst knihy, zuškárske Mecheche. 

Následne pani riaditeľka previedla komisiu priestormi ZUŠ, kde zároveň prebiehalo aj 

poobedné vyučovanie, takže komisia mala možnosť vidieť fungovanie ZUŠ-ky v priamom 

prenose. Predstavila jednotlivé učebne hudobného aj výtvarného odboru, kde prebieha prevažne 

individuálne vyučovanie. Priestory ZUŠ sú naplno využité a dobudovanie ďalších priestorov je 

nevyhnutnosťou.  

 

K bodu č. 3 

• Členom komisie boli zaslané podklady na preštudovanie a prípadné doplnenie zápisu 

do Mestskej kroniky za rok 2023. K predloženému návrhu zápisu do Mestskej kroniky za rok 

2023 nemala komisia žiadne pripomienky ani doplnenia. 

• Mgr. Paučová oboznámila členov komisie s predkladaným návrhom VZN, ktorým sa 

určujú spádové MŠ a školské obvody pre základné školy v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Brezno a ktorý im bol vopred zaslaný. K VZN neboli počas pripomienkového konania 

zaslané žiadne pripomienky. Mgr. Paučová za predkladateľa  navrhla úpravu-  zrušenie III. 

Časti- spoločné ustanovenia, nakoľko ide o citáciu zo zákona, ktorá vo VZN nie je žiadúca.  

Členovia komisie návrh VZN s navrhnutou úpravou odsúhlasili, čo je podložené uznesením.    

 

K bodu č. 4  

 Mgr. Paučová informovala o počte zapísaných detí na primárne vzdelávanie v šk. roku 

2024/2025 na jednotlivých základných školách v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Brezno a to 

nasledovne: 
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Zápis č. 06/2023-2024 Komisia pre školstvo zo dňa 16.05.2024 

ZŠ s MŠ MPČĽ 35 - 63 žiakov 

ZŠ s MŠ K. Rapoša- 117 žiakov 

ZŠ s MŠ Pionierska 2 - 73 žiakov 

 

Mgr.  Donovalová upozornila na alarmujúci stav v počte zapísaných detí na ZŠ Pionierska 2, 

kde sa prejavuje medziročne sústavný pokles počtu prijatých žiakov.  

 

K bodu č. 5 

 Mgr. Paučová informovala o nedávno uskutočnenej voľbe riaditeľa Centra voľného 

času, nakoľko uplynulo funkčné obdobie. Opätovne sa riaditeľom CVČ Brezno stal Mgr. 

František Roth. Taktiež informovala o blížiacej sa voľbe riaditeľa na ZŠ s MŠ K. Rapoša, 

Pionierska 4, nakoľko pani riaditeľka odchádza do dôchodku.  

 

K bodu č. 5 

Na záver zasadnutia komisie pre školstvo sa Mgr. Donovalová poďakovala pani 

riaditeľke ZUŠ Brezno PaedDr. Paravotiakovej  za prijatie na pôde ich školy a za prehliadku 

priestorov. Taktiež sa rozlúčila s členmi komisie a poďakovala za účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Daniel Struhár        Mgr. Paučová Marta  

predseda komisie        sekretár komisie 

 


